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Udlændinge- og Integrationsudvalget 
Folketinget 
Christiansborg 
1240 København K 

Udlændinge- og Integrationsudvalget har den 27. januar 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 427 (alm. del) efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL) til ud-

lændinge- og integrationsministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål nr. 427: 

 

Vil ministeren i forlængelse af svaret på spørgsmål 839 (UUI alm. del, 2015-16) 

fremsende en tilsvarende statistik for henholdsvis tredje og fjerde kvartal 2016 

samt korrigere de foreløbige tal i det omtalte svar, såfremt de endelige tal giver 

anledning til det? 

 

Svar: 

 

Udlændinge- og Integrationsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet 

indhentet et bidrag fra Udlændingestyrelsen, der har oplyst følgende: 

 
”Af nedenstående tabel fremgår en kvartalvis opgørelse over andelen af 
opholdstilladelser efter udlændingelovens § 7, stk. 1, stk. 2 og stk. 3 af 
det samlede antal asyltilladelser meddelt efter henholdsvis § 7, stk. 1, 
stk. 2 og stk. 3 omfattet af lov nr. 153 af 18. februar 2015.  
 
Opgørelsen viser alene opholdstilladelser meddelt i sager omfattet af 
den nuværende bestemmelse i udlændingelovens § 7, stk. 3, som blev 
indført ved lov nr. 153 af 18. februar 2015 om ændring af udlændingelo-
ven, og som finder anvendelse på asylansøgninger indgivet fra og med 
den 14. november 2014, hvor lovforslaget blev fremsat. 
 

Paragraf 1. kvartal 
2016 

2. kvartal 
2016 

3. kvartal  
2016 

4. kvartal  
2016 

§ 7, stk. 1 66 % 68 % 47 % 55 % 

§ 7, stk. 2 3 % 1 % 5 % 16 % 

§ 7, stk. 3 31 % 31 % 48 % 29 % 

 
Opgørelsen for 2016 er foreløbig og opgjort på baggrund af registrerin-
ger i udlændingemyndighedernes elektroniske sagsbehandlingssystem 
pr. 7. januar 2017.  
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Generelt bemærkes, at de statistiske oplysninger er behæftet med usik-
kerhed, da det elektroniske sagsbehandlingssystem er opbygget som et 
journaliserings- og sagsstyringssystem og ikke som et egentligt statistik-
system.” 

 

 

Inger Støjberg  
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Søren Larsen 

 


